
 
 

 

Protokoll årsmöte Svenska Hästskokastarförbundet 2023-04-15 

 

§ 1. Mötet förklaras för öppnat. 

 

§ 2. Röstlängden fastställs till att 7 klubbar av 15 är närvarande. 

 

§ 3. Mötet anses ha utlysts på rätt sätt. 

 

§ 4. I §14 val skall val av ordförande ha en extra punkt och suppleanter ska  vara 3 st.  

        Dagordningen godkändes efter ändringen. 

        

§ 5. Val av mötesordförande: Lasse Brincner 

       Val av mötessekreterare: Bernt Olsson. 

 

§ 6. Till protokolljusterare samt rösträknare valdes Berndt Pettersson och Ronny Lundberg.           

  

§ 7. Verksamhetsberättelse för 2022 godkändes av mötet.  

 

§ 8. Ekonomi- och revisionsberättelsen för 2022 godkändes. 

 

§ 9. Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för år 2022. 

 

§ 10.  Förbundsavgiften för 2023 antogs av årsmötet till 400 kr per klubb. 

 

§ 11. Verksamhetsplanen för 2023 godkändes. 

 

§12. Stadgeändringar fanns två som förslag. 

a. Införa i stadgarna att minst halva styrelsen ska medverka på mötet för att vara   

    beslutsfattande. 

Mötet godkände detta. 

a. Ett förslag på att öka suppleanterna till  tre st. För att få en i varje region. 

    När en ordinarie ledamot i styrelsen får förhinder kontaktar vederbörande suppleanten i sin 

    region. 

    Mötet godkände detta. 

 

§ 13. Motioner  

         Motion 1 kom från Jarita i Balders om att det blir mycket åkande för dom om de ska  

         kunna få rankingpoäng på våra tävlingar. 

         Kan vi inte försöka kasta tävlingar på länk? 

         Det gynnar ju även klubbar från Blekinge och Småland på deras tävlingar. 

         Förslag av mötet är t.ex. en kamera på varje tävling.  

         Detta prov ska göras på vissa tävlingar. 



         Priser kan t.ex. Delas ut på SM.  

         Tävlingskommitén tar fram förslag till nästa styrelsemöte vid  Björkenäs Open. 

 

Motion 2 från Tingsryd gällde ett förslag att de klubbar som inte har internet i lokalen   

              får ersättning från SHKF för de länkmatcher de spelar. 

              Förslag var att ta fram kontantkort tex. 

              Mötet beslöt att klubbar kan ansöka om ersättning. 

              Styrelsen tar beslut. 

  

§14. Följande val gjordes:  

a. Val av ordförande Lasse Brinkner på två år. 

    Mötet beslutade omval. 

b. Ordinarie ledamöter 2 stycken på 2 år. 

    Bernt Olsson och Pascall Letter. 

    Mötet beslutade omval på båda. 

    Övriga ordinare styrelseledamöter Gert Karlsson, Mattis Gneupel, Peter Olsson, Kristian  

    Jältsäter, Christer Blomgren och Jean Fredriksson Väre kommer att stå för omval 2024. 

c. Suppleanter 3 styck på 1 år. 

    För Leif Sundahl beslutades om omval och nyval för Conny Bark och Torbjörn     

    Svennberg. 

d. Revisor 1 år, av Matz Karlsson beslutades omval.  

e. Ersättare revisor 1 år Kerstin Svensson beslutades omval 

f. Omval valberedning 1 år: Sammankallande Björn Landberg, Göran Mårtensson och Kerstin 

Svensson som mötet beslutade omval för. 

g. Suppleant valberedning 1 år 

      

  

§ 15. Övriga frågor  

         Ett förslag kom angående att alla ordinarie tävlingar på uteSM läggs på lördag fm och   

         em. 

         Tilläggstävlingar på söndag. 

         Tävlingkommitén tar fram förslag.   

         Seriespels div. Ändrar namn till något annat. 

         Tävlingskommiten tar fram förslag. 

 

§ 16. Ordförande Lasse Brincner tackar för visat intresse och avslutar årsmötet kl 13.52 

 

 

 

 

 

_______________________________________________________ 

Ordförande Lasse Brincner 

 

 

_______________________________ 

Sekreterare Bernt Olsson 

 

 

______________________________                             ______________________________                       

Justerare Berndt Pettersson            Justerare Ronny Lundberg  

  


